
Zápis č. 4/2019–2020 z jednání studentské rady konané 17. 12. 2019 

 

Schůzi řídila: Kristýna Šamanová 

Záznam z jednání: 

– Studentská rada má nový instagramový účet. Název účtu je 

studentska_rada_gjp. 

– Vít Novotný ze sexty nás seznámil s problémem potlačování etnických menšin 

čínským státem. V nejbližší době chce sepsat petici a následně ji poslat 

do Poslanecké sněmovny. Hledá studenty, kteří by mu pomohli s propagací. 

– Kristýna Šamanová a Martin Knespl se zúčastnili za naši školu akce SSSS (Sraz 

spřátelených sdružených samospráv) v Kralupech nad Vltavou. 

– Školní ponožky by měly být v lednu. Firma zašle materiál na ponožky, abychom 

si mohli vybrat, jaké přesně chceme. Cena by se pohybovala okolo 100 Kč/pár. 

Design odhlasovali studenti (bíle ponožky s černým aktuálním školním logem). 

– Studenti budou mít možnost si pomalovat židle podle sebe. Bude zhotoven 

finanční plán. O finance požádáme školu a SRPŠ. 

– Studenti chtějí mít aktuální rozvrhy na dveřích tříd. Bude projednáno 

s vedením školy. 

– Chceme mít svou vlastní nástěnku. Byly by vyvěšovány akce rady, zápisy 

z jednání rady, plány rady, zápisy, … 

– V květnu/červnu se bude pořádat filmový večer (promítání u jezírka, 

grilování, …). O promítaném filmu se bude hlasovat. Bude projednáno 

s vedením. 

– Přišla nám nabídka o zapojení se do soutěže Miss gymnázií České republiky 

a Slovenska. Zájemkyně se hlásí u svých zástupců. 

– Chtěli bychom předělat okolí jezírka. Přijímáme návrhy a podněty. 

– Studentská rada bude mít od 2. pololetí nové stanovy. 

– Rádi bychom se zapsali jako spolek. Chceme mít své finance. Pokud by byl 

někdo, kdo by chtěl pomoct se začátky spolku, budeme rádi. 

– V rámci našich projektů chceme změnit staré fotografie a obrázky v prostorách 

školy (především schodiště v modrém křídle). 

Zapsala: Kristýna Šamanová 


